



Port of Salalah | ميناء صلالة

Date: 7 July 2022

التاريخ: 7 يوليو 2022م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure on the Appointment of
the Chief Executive Officer
of Salalah Port Services Company SAOG
("Port of Salalah")**

الموضوع: الإفصاح عن تعيين
الرئيس التنفيذي
لشركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.
("ميناء صلالة")

Port of Salalah (the "Company") announces that due to the decision of the CEO Mr. Mark Hardiman not to extend his employment contract for personal reasons, the Board of Directors appointed Mr. Keld Christensen ("Keld") as the Chief Executive Officer of the Company with effect from 1 September 2022. The Board of Directors also appointed Mr. Mark Hardiman as an Executive Advisor with effect from 1 September 2022 till 31 January 2023.

يعلن ميناء صلالة ("الشركة") أنه نظراً لقرار الرئيس التنفيذي، الفاضل/ مارك هارديمان بعدم تمديد عقد عمله لأسباب شخصية، قام مجلس الإدارة بتعيين الفاضل/ كيلد كريستنسن ("كيلد") في منصب الرئيس التنفيذي للشركة اعتباراً من 1 سبتمبر 2022م. كما قام مجلس الإدارة بتعيين الفاضل/ مارك هارديمان كمستشار تنفيذي اعتباراً من 1 سبتمبر 2022م إلى تاريخ 31 يناير 2023م.

Keld comes from a position of Managing Director of the Poti Sea Port Corporation in Georgia (owned and operated by APMT Terminals). Prior to his current position he has been the CEO of ISS Norway AS in Oslo, Norway. Keld has held various leadership positions during more than 25 years of experience and holds a Master of Science in Air Transport Management from City University, London and a Master of Laws, LL.M, from Aarhus University.

يأتي كيلد من منصب المدير العام لشركة ميناء بحر بوتني (Poti Sea Port Corporation) في جورجيا (مملوكة ويتم تشغيلها من قبل APMT Terminals). وقبل منصبه الحالي، كان الرئيس التنفيذي لشركة أي إس إس النرويج المحدودة (ISS Norway AS) في أوسلو، النرويج. شغل كيلد مناصب قيادية مختلفة خلال أكثر من 25 عاماً من الخبرة وحاصل على ماجستير العلوم في إدارة النقل الجوي من جامعة سيتي في لندن وماجستير في القانون من جامعة أرهوس.

ص ب 369 الرمز البريدي 11
صلالة، سلطنة عمان
هاتف 968 23 220 000
فاكس 968 23 219 540

P O Box : 369 PC 211
Salalah, Sultanate of Oman
T - 968 23 220 000
F - 968 23 219 540

info@salalahport.com
www.portofsalalah.com

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.)
سب 2/12781/4

Salalah Port Services Co.(S.A.O.G.)
C.R.No. 2/12781/4





Port of Salalah | ميناء صلالة

The Board members place on record the appreciation towards the significant contributions made by Mr. Mark Hardiman for the growth and development of the Port of Salalah during the period he has served as the CEO of the Company.

يُعرب أعضاء مجلس الإدارة تقديرهم للمساهمات الكبيرة التي قدمها الفاضل/ مارك هارديمان لنمو وتطوير ميناء صلالة خلال الفترة التي شغل فيها منصب الرئيس التنفيذي للشركة.

Sincerely,



Eman Said Al Shahry

Board Secretary

Salalah Port Services Company SAOG

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،

Signature/التوقيع

إيمان سعيد الشحري

أمين سر مجلس الإدارة

شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.ع

ص ب ٣٦٩ الرمز البريدي ٢١١
صلالة، سلطنة عمان
هاتف +٩٦٨ ٢٣ ٢٢٠ ٠٠٠
فاكس +٩٦٨ ٢٣ ٢١٩ ٥٤٠

P.O.Box : 369, PC 211
Salalah, Sultanate of Oman
T + 968 23 220 000
F + 968 23 219 540

info@salalahport.com
www.portofsalalah.com

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.ع)
س ب ٢/١٢٧٨١/٤

Salalah Port Services Co. (S.A.O.G.)
C.R.No. 2/12781/4